
PROTOKÓ£ 
z XXIV sesji Rady Gminy Marciszów 
odbytej w dniu 28 czerwca 2012 roku 

w siedzibie Urzêdu Gminy 
 
Pocz¹tek obrad sesji godzina 10.00 , zakoñczenia 13.00 
W obradach sesji uczestniczyli pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy pana Wiesùaw Cepielik zastêpca 
Wójta Gminy , pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy , pani Krystyna Magda  Skarbnik Gminy  
pan Robert Greb mecenas, kierownicy referatów Urzêdu Gminy , soùtysi, pani Maria Bych radna 
Powiatu , pan Damian Wójcik radny Powiatu , pan Zbigniew Bednarek radny Powiatu. 
Sesja byù nagrywana na dyktafon. 
Ad.1 i 2  
Otwarcie obrad sesji. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy Marciszów dokonaù otwarcia obrad sesji witaj¹c jej 
uczestników. 
Zapoznaù z porz¹dkiem obrad , który przedstawia siê nastêpuj¹co :  
1/ Otwarcie obrad. 
2/ Powitanie. 
3/ Stwierdzenie quorum. 
4/ Przyjêcie protokoùu z XXII sesji. 
5/ Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
6/ Kolorowe jeziorka. 
7/ Stan o�wiaty � projekt  organizacyjny na rok 2012/13 
8/ Bezpieczeñstwo na terenie Gminy Marciszów. 
9/ Podjêcie uchwal  w sprawach :  
a/ wyra¿enie zgody na nieodpùatne przejêcie w zasób mienia Gminy Marciszów nieruchomo�ã  
     poùo¿ona w Ciechanowicach w granicy dziaùki nr 285 o pow.019 ha stanowi¹c¹ wùasno�ã  
     Skarbu Pañstwa, 
b/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
c/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
d/ zmiany uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2012 , 
e/ wprowadzenie zmiany do uchwaùy Nr VIII/81/11 Rady Gminy Marciszów z dnia 29 grudnia  
    2011 roku, 
f/ wprowadzenie zmiany do Uchwaùy Nr VIII/26/2011 Rady Gminy Marciszów z dnia 31 marca  
   2011 roku, 
g/ zmiany do uchwaùy Nr X/42/11 Rady Gminy Marciszów z dnia 26 maja 2011 r w spr.inkasa  
    podatku od nieruchomo�ci , rolnego, le�nego opùaty z tytuùu posiadania psów oraz okre�lenia  
    inkasentów i wysoko�ci wynagrodzenia za inkaso, 
h/ zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodê i zbiorowego odprowadzania  
    �cieków na terenie gminy Marciszów, 
10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
11/ Sprawy ró¿ne. 
12/ Zamkniêcie obrad sesji. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù wprowadzenia do przedstawionego  porz¹dku obrad  
dwa projekty uchwaù tj ,.sprzeda¿y nieruchomo�ci  oraz ustanowienia sùu¿ebno�ci przesyùu na prawie 
u¿ytkowania wieczystego dziaùki numer 1/30 poùo¿onej w Marciszowie oraz na prawie wùasno�ci 
posadowionej na nie zabudowy , stanowi¹cej odrêbny od gruntu przedmiot wùasno�ci. 
Uwag do propozycji nie wniesiono. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad wraz z wprowadzonymi dwoma projektami uchwaù zostaù 
przyjêty jednogùo�nie. 
Przewodnicz¹cy Rady zwróciù siê z pro�b¹ o przesuniêcie punktu �stan bezpieczeñstwa na terenie 
gminy � jako punkt 8 ze  wzglêdu na ograniczony czas kierownika posterunku. 
Uwag nie wniesiono. 
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Ad.3. 
Stwierdzenie quorum 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum pozwalaj¹ce na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. 
Ad.4. 
Przyjêcie protokoùu. 
Przyjêto bez uwag.  
Ad.5. 
Informacja Wójta Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Wójt Gminy zapoznaù z aktualn¹ sytuacj¹ dot. WZWiK i trwaj¹c¹ 5, 5 roku sprawa pozyskania 
naszego maj¹tku i ponad dwu letniej   próbie wyst¹pienia ze Zwi¹zku w Waùbrzychu. 
Przedstawiaù sprawê na dwóch komisjach. 
Poinformowaù , ¿e odbyùo  siê 12 rozpraw i zapadùo 12 wyroków uznaj¹cych w caùo�ci skargi Gminy 
Marciszów,  wyroki to odrzucenie WZWiK jako strony do czego bêdzie uzasadnienie na pi�mie 
wpùynie za dwa tygodnie, które upowa¿ni Gminê do odwieszenia sprawy w S¹dzie w Jeleniej Górze  
dotychczas zawieszonej , a w formie sùownej poinformowano,  ¿e nie sprawdzono czy WZWiK 
posiada legitymacje do postêpowania. Wyrok jest korzystny o tyle, ¿e WZWiK nie jest stron¹ dlatego, 
¿e na etapie po zùo¿eniu skargi i wyst¹pieniu ze Zwi¹zku i dokumentowania  WZWiK nie dostarczyù 
¿adnych  dokumentów potwierdzaj¹cych. Zapoznaù Radê z tre�ci¹  orzeczenia. 
Ma nadziejê, ¿e najbli¿szy miesi¹c do póùtora  miesi¹ca poka¿e nam w którym kierunku pójdzie 
minister nie mniej jest to bardzo istotna rzecz i po wielkich trudach i bojach oskar¿ania wójta o 
popeùnienia przestêpstwa czego nigdy nie byùo i je¿d¿enia po prokuratorach i s¹dach nie chciano te¿ 
ludzi podù¹czaã do wodoci¹gów.  
-  uczestnictwo w konwencie w Karpaczu, 
- dalsze uczestnictwo w rozmowach n/t zaopatrzenia w wodê z WZWiK , 
Ad.6  
Bezpieczeñstwo na terenie Gminy Marciszów 
Uczestnicz¹cy w obradach sesji kierownik Posterunku Policji w Marciszowie asp.szt Jacek Pùaszewski 
przedstawiù stan bezpieczeñstwa i porz¹dku publicznego  , ocenê przestêpczo�ci , wykroczeñ oraz 
planowanie pracy Posterunku. 
Szczegóùowa pisemna informacja stanowi  zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Ponadto kierownik Posterunku zwróciù siê z pro�b¹ o zapraszanie dzielnicowych na spotkania w 
czasie wakacji w poszczególnych wsiach ,a  które ju¿ odbyùy siê w Ciechanowicach i 
Wie�ciszowicach. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.7        
Stan o�wiaty � projekt organizacyjny na rok 2012/13 
Uczestnicz¹ca w obradach sesji pani Marta Jêdrzejowska kierownik referatu o�wiaty Urzêdu 
Gminy przybli¿yùa Radzie organizacjê szczegóùy projektu organizacyjnego.  
Szczegóùowa informacja pisemna stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Ad.8 
Kolorowe jeziorka . 
Przewodnicz¹cy  Rady  poprosiù radnego Piotra Gwoêdzia przewodnicz¹cego Komisji 
Rewizyjnej , która na ostatnim posiedzeniu komisji analizowaùa stan zawartej umowy na 
dzier¿awê kolorowych jeziorek w Wie�ciszowicach o przedstawienie decyzji komisji. 
Przewodnicz¹cy komisji zapoznaù z decyzj¹ komisji , która po przeanalizowaniu umowy 
wnioskuje o jej  zerwanie uzasadniaj¹c wniosek niedotrzymaniem przez dzier¿awcê umowy.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù, ¿e Rada Gminy mo¿e jedynie zùo¿yã wniosek lub 
przedstawiã opiniê w sprawie jednak decyzja nale¿y do Wójta Gminy. 
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Radny Adam Ry¿owski radny , soùtys Wie�ciszowic 
Ustosunkowuj¹c  siê do wniosku Komisji Rewizyjnej stwierdzaj¹c, ¿e pozostaùe komisje 
równie¿ rzetelnie do sprawy podeszùy. Uwa¿a, ¿e wiele rzeczy mo¿na byùo wykonaã i ka¿dy 
te¿ rozumie je¿eli czego� nie mo¿na byùo wykonaã. Jednak miejsce to bez pr¹du , czy wody 
jest niedopuszczalne , bo nie wyobra¿a sobie , ¿e tury�ci nie maj¹ gdzie r¹k umyã. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy proponowaù  zagùosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej. 
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Wyraziù swoj¹ obawê , co do szczegóùów zerwania umowy z dzier¿awc¹ m.in. kiedy bêdzie 
zerwana bêdzie umowa .   
Radny Piotr Gwózdz   Przewodnicz¹cy Komisji Rewizyjnej 
W imieniu Komisji Rewizyjnej zaproponowaù zerwanie umowy dzier¿awy z dniem 31 
grudnia 2012 roku  
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Je¿eli zostanie podjêta decyzja o rozwi¹zaniu umowy z panem J.Nowakiem to radny obawia 
siê   ¿e nowa osoba , która zùo¿y ofertê na dzier¿awê nie bêdzie  miaùa czasu na 
przygotowanie nowego sezonu , bo co mo¿na  zrobiã do 31 grudnia. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice  
Uwa¿a, ¿e szkoda tych  letnich miesiêcy, bo bêdzie to czas zmarnowany  ¿eby siê nic nie 
dziaùo na kolorowych jeziorkach i proponuje, ¿eby  Gmina przejêùa na ten okres letni jeziorka  
stawiaj¹c dwie osoby  na parkingach , a pracownicy interwencyjni porz¹dkowaliby teren i 
Gmina miaùaby z tego czysty zysk  i dodatkowy �zastrzyk pieniêdzy�  tym bardziej, ¿e nie ma 
tam wiele urz¹dzeñ, które by pan Nowak zabraù.   
Stefan Zawierucha Wójt  Gminy  
Nie mo¿na tak zrobiã jak proponuje radna , bo jest sezon i samo organizowanie ,uzyskanie 
pozwoleñ na handel piwem sprawy  sanitarne itp.wiêc nie chce wójt w to wchodziã. 
Zwróciù uwagê na to , ¿e nale¿y ogùosiã w bip ogùoszenie na  6 tygodni i uwa¿a wniosek 
Komisji Rewizyjnej za bardzo dobry, proponuj¹c termin do koñca roku .Poprosiù o spokój w 
tej kwestii i zapewniù, ¿e nigdy nie dopu�ci do sprzeda¿y tych obiektów  bêdzie to dzier¿awa 
po to, ¿eby Gmina miaùa to we wùasnej pieczy. Nale¿y zorganizowaã to tak, ¿e z nastêpnym  
chêtnym  na dzier¿awê  spisze siê umowê na okres 10 lat w, której wymieni siê  jakie prace 
ma wykonaã. Bêdzie to te¿ kwestia wyci¹gniêcia wniosków z obecnej sytuacji. 
Wójt wzi¹ù wszystko pod uwagê i doszedù do wniosku, ¿e w tym ukùadzie nie mo¿na 
funkcjonowaã w zwi¹zku z czym dzi� przyjmuje decyzjê Rady. 
Prosi wiêc radnych o pomoc  w tej sprawie , bo analiza  sprawy pokazuje, ¿e nic siê nie 
zrobiùo dlatego jest za tym, ¿eby ostatecznym terminem  zakoñczenia dziaùalno�ci na  
kolorowych jeziorkach przez pana Jerzego Nowaka byù zaproponowany przez Komisjê 
Rewizyjn¹ dzieñ 31 grudnia 2012 roku , co stworzy szansê  nadziejê na rozwój nieruchomo�ci 
na dalsze lata.  
Radny Adam Ry¿owski  Wie�ciszowice 
Przypomniaù, ¿e Wójt Gminy daù  aneks do podstawowej umowy z 2008 roku , który ju¿ 
wygasù w czerwcu b.r  wiêc o czym ta rozmowa ponadto dowiedziaù siê, ¿e to nie pan Jerzy 
Nowak jest dzier¿awc¹ lecz firma Stonehill , co zostaùo powiedziane na posiedzeniu Komisji  
Infrastruktury Technicznej i zdaniem radnego jest to lekcewa¿enie radnych Gminy 
Marciszów. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Poinformowaù radnych o dwóch odwoùaniach w sprawie pana Nowaka jedno w SKO , a 
drugie w Wojewódzkim Nadzorze Budowlanym w spr. kopalni Nadzieja i stawianych tam 
domków. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
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W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy poddaù pod gùosowanie wniosek 
Komisji Rewizyjnej o rozwi¹zanie umowy dzier¿awy  z dotychczasowym dzier¿awc¹ panem 
Jerzym Nowakiem z dniem 31 grudnia 2012 roku.  
Poddany pod gùosowanie wniosek zostaù przyjêty 10  �za� rozwi¹zaniem umowy do koñca 
roku , 5 �przeciwnych � / A.Ry¿owski, J.Adamczyk,  T.Mospan, D.Wojtas, A.Mitczak / 
Stefan Zawierucha Wójt  Gminy 
Poinformowaù , ¿e wpùynêùo kolejne pismo o przedùu¿enie umowy aneksem przez pana 
Nowaka na co wójt poinformowaù dzier¿awcê, ¿e sam nie podejmie decyzji po raz trzeci w tej 
sprawie i zasiêgnie opinii Rady  wychodz¹c niejako na przeciw ¿eby uzyskaã pomoc , a 
obecnie zostaù postawiony �pod �cian¹ �  , co nie jest eleganckie. 
Radna Jadwiga Adamczyk Wie�ciszowice 
Przypomniaùa, ¿e komisje wnioskowaùy o to, ¿eby w dniu 27  sierpnia 2012 roku spotkaã siê z 
dzier¿awc¹ i wszystkimi radnymi na kolorowych jeziorkach celem ostatecznego podjêcia 
decyzji poniewa¿ na Komisji Rewizyjnej zostaùy zùo¿one przez przedstawicieli �Stonehillu�  
pewne deklaracje  o wykonaniu niektórych  prac na dzier¿awionej nieruchomo�ci. 
Ponadto przysùanie przez Pana Jerzego Nowaka na posiedzenie dwóch komisji osób , które 
nie miaùy ¿adnych informacji , wiedzy n/t nieruchomo�ci , planów itp. zdaniem radnej jest to 
niepowa¿ne traktowanie Rady. Radna uwa¿a, ¿e najwa¿niejsze w tej sprawie jest to , ¿eby nie 
ucierpieli tury�ci, ¿eby nie byli zawiedzieni , zdaniem radnej  teraz jest to antyreklama , bo 
nic nie zrobiono. 
Radny Adam Ry¿owski  Wiesciszowice 
Podaù do obejrzenie wykonane prace jako promocja kolorowych jeziorek przez mieszkañca 
Wie�ciszowic . 
Stefan Zawierucha Wójt  Gminy 
Podsumowuj¹c zwróciù uwagê na to, ¿e konsekwencj¹ takiego jak wy¿ej przedstawiono 
dziaùania i postêpowania przez dzier¿awcê jest koniec dziaùalno�ci i dzier¿awy dlatego prosi o 
nie mówienie ju¿ o tym , bo decyzja zostaùa  podjêta. 
Radny Piotr Gwózdz  Marciszów 
Uwa¿a, ¿e po to spotykamy siê w sierpniu , a termin koñcowy zerwania umowy w grudniu 
poniewa¿  we wrze�niu czy paêdzierniku mo¿e okazaã siê, ¿e Wójt bêdzie musiaù zerwaã 
umowê. 
Radny Adam Wrona  Wiceprzewodnicz¹cy Rady Gminy  
Wnioskowaù o zamkniêcie dyskusji na temat kolorowych jeziorek ,bo na ten temat  mo¿na 
dùugo dyskutowaã jak na komisjach , a problem i tak pozostanie. 
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowic zgùaszaù chêã zabrania gùosu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy nie udzieliù gùosu soùtysowi przypominaj¹c zasady i proponuj¹c 
zabranie gùosu w sprawach ró¿nych. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù uwagê Przewodnicz¹cemu Rady Gminy na to, ¿e soùtys Mirosùaw Wolak jest 
go�ciem zaproszonym i powinien mieã prawo gùosu w momencie kiedy zgùasza tak¹ chêã i 
przypomniaù,  ¿e na poprzedniej sesji podobnie przewodnicz¹cy post¹più z radnym Powiatu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy w odpowiedzi stwierdziù , ¿e radny Adam Ry¿owski zabiera 
gùos chocia¿ nie zostaù do tego upowa¿niony.   
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Poddaù pod gùosowanie Rady wniosek o zamkniêcie dyskusji n/t kolorowych jeziorek radnego 
Adama Wrony. 
W gùosowaniu nad wnioskiem radnego Adama Wrony za zamkniêciem dyskusji n/t 
kolorowych jeziorek , 10 radnych gùosowaùo �za�, 3 radnych byùo �przeciwnych � / 
A.Ry¿owski, J.Adamczyk, D.Wojtas / , 2 radnych wstrzymaùo siê od gùosu., 
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Ad.9. 
Podjêcie uchwaù w sprawach :  
- projekt uchwaùy w sprawie : wyra¿enia zgody na nieodpùatne przejêcie w zasób mienia  
Gminy Marciszów nieruchomo�ã poùo¿on¹ w Ciechanowicach w granicy dziaùki nr 285 o 
pow.0,19 ha stanowi¹c¹ wùasno�ã  Skarbu Pañstwa. 
Uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 1 gùosem �przeciwnym � 0 gùosów �wstrzymuj¹cych � 
przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 5 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci. 
Uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy  Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy.  
Rada w gùosowaniu  jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 6 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmiany uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok  
  2012, 
Uwag  nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 7 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : wprowadzenia zmiany do Uchwaùy Nr VIII/26/2011 Rady  
 Gminy Marciszów z dnia 31 marca 2011 roku  
Uwag nie zgùoszono   
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik nr 8 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmiany do uchwaùy Nr X/42/11 Rady Gminy Marciszów z   
  dnia 26 maja 2011 roku w spr.inkasa podatku od nieruchomo�ci, rolnego , le�nego,  
  opùaty z tytuùu posiadania psów oraz okre�lenia inkasentów i wysoko�ci wynagrodzenia  
  za inkaso. 
Uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu  jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 9 do 
protokoùu. 
O godzinie 11.00 Przewodnicz¹cy Rady Gminy ogùosiù 10 minutow¹ przerwê. 
Po przerwie  
- projekt uchwaùy w sprawie : zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodê i  
  zbiorowego odprowadzania �cieków na terenie Gminy Marciszów. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê do radnego Adama Wrony przewodnicz¹cego 
Komisji Infrastruktury Technicznej Rady Gminy o przedstawienie ustaleñ z posiedzenia 
komisji n/t wysoko�ci ceny wody i odprowadzania �cieków. 
Radny Adam Wrona  
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W wypowiedzi stwierdziù, ¿e po dùugiej dyskusji na komisjach , których jednej jest 
przewodnicz¹cym ,a jednej czùonkiem osobi�cie doszedù do wniosku, ¿e nie mo¿e byã tak, ¿e 
na terenie Gminy ma byã ró¿na cena wody dlatego zaproponowaù w imieniu komisji 
ujednolicenie  ceny  za wodê z cen¹ za wodê wodoci¹gów waùbrzyskich czyli 3,11 zù netto za  
1m 3 , a to ¿e Gmina bêdzie ponosiùa straty i dopùacaùa to ju¿ inna kwestia dopóki siê tej 
sprawy nie ureguluje. Natomiast w sprawie �cieków proponuje ceny nie zmieniaã. 
Radny Andrzej Mitczak 
Poinformowaù, ¿e na terenie Gminy s¹ trzy ceny wody , bo osobi�cie pùaci za 1m 3 wody 
kwotê 3,44 , i te¿ by chciaù pùaciã 3,11 zù. 
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zaproponowana wysoko�ã ceny za wodê dotyczyùaby tez Úwidnika i czê�ci Marciszowa do 
koñca roku 2012 wiêc my�li, ¿e wygospodaruje w bud¿ecie takie �rodki , co  byã mo¿e  nie 
spodoba siê to pani Skarbnik i kierownikowi referatu wodno-kanalizacyjnego jednak  jest za 
tym ¿eby zaproponowan¹ cenê wody 3,11 zù przyj¹ã. W sprawie �cieków i kanalizacji oraz 
przepompowni proponuje pozostawienie bez zmian je¿eli nast¹pi¹ zmiany / przejêcie maj¹tku 
i rozpoczêcie dziaùalno�ci na wùasny rachunek sprzeda¿ wody spowoduje, ¿e bêdziemy w 
uprzywilejowanej sytuacji wówczas zaproponuje podjêcie  uchwaùy zmieniaj¹cy ten stan 
rzeczy/. 
W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy poprosiù radnych o dokonanie zmian 
w projekcie uchwaùy w tabeli dotycz¹cej ceny wody. 
Radny Adam Ry¿owski  Wiesciszowice  
Podziêkowaù radnemu Adamowi Wronie za zùo¿enie wniosku w spr. wody. 
W sprawie �cieków wie, ¿e to kosztuje jednak w materiaùach jest dopùata do �cieków , czy 
cena zaproponowana przez wójta gminy, bo zdaje sobie sprawê, ¿e pieniêdzy w bud¿ecie na 
dopùaty nie ma , bo s¹ one wirtualne.  
Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zaproponowaù przyjêcie ceny bez dopùaty.  
Krystyna Magda Skarbnik Gminy  
Wyja�niùa sprawê uchwaù o dopùatach  i kiedy one mog¹  funkcjonowaã , mianowicie w 
momencie gdyby bêdzie  zakùad bud¿etowy  lub zwi¹zek , a w naszej sytuacji bêdzie tak, ¿e 
musimy zrezygnowaã z jednych �rodków, a dofinansowaã wodê czy �cieki.   
Innych propozycji i uwag nie zgùoszono   
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu 10 gùosami �za� , 1 gùosem  �przeciwnym �  / radny A.Ry¿owski/ , 4 
gùosami wstrzymuj¹cymi siê �  przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 10 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : ustanowienia sùu¿ebno�ci przesyùu na prawie u¿ytkowania  
  wieczystego dziaùki nr 1/30 poùo¿onej w Marciszowie oraz na prawie wùasno�ci  
  posadowionej na niej zabudowy, stanowi¹cej odrêbny od gruntu przedmiot wùasno�ci. 
Wójt Gminy wyja�niù , ¿e chodzi o bazê PKP w Marciszowie i ju¿ takie sùu¿ebno�ci s¹ 
choãby na noclegowni dotychczas jednak nie byùa wymagana uchwaùa , a obecnie jest 
potrzebna st¹d propozycja tej uchwaùy.  
Uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt , który stanowi zaù¹cznik nr 11 do 
protokoùu.  
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- projekt uchwaùy w sprawie sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Radny Andrzej Mitczak  
Zwróciù siê z zapytaniem o cel ponoszenia kosztów ¿eby dokonaã  podziaùu dziaùki  po to 
¿eby sprzedaã  poùowê , a drug¹ poùowê pozostawiã , dla radnego jest to nielogiczne , ponadto 
zwróciù uwagê na szybkie zaùatwianie  tej sprawy co nie pozwoliùo siê radnemu dokùadnie 
zapoznaã ze spraw¹. 
Wójt Gminy  w odpowiedzi poinformowaù, ¿e to jest  logiczne, po to ¿eby rozpocz¹ã 
lewostronne doprowadzanie wody w Ciechanowicach ù¹cznie z koloni¹ Orlina. 
Natomiast grunty zamierza zostawiã po to, ¿e mo¿e siê znajdzie chêtny na budowanie siê tym 
bardziej, ¿e ludzie  z miasta uciekaj¹. Dlatego pozostawia  jedn¹ czê�ã na dziaùki budowlane 
dla Gminy,  co spowoduje zmianê kategorii gruntów i bêdzie to inna cena i jak bêdzie szansa 
to j¹ w przyszùo�ci sprzedamy. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada w gùosowaniu 13 gùosami �za� , 0 gùosów �przeciwnych � 2 gùosami �wstrzymuj¹cymi 
siê � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 12 do protokoùu. 
Ad.10. 
Interpelacje i zapytania radnych   
Nie zgùoszono 
Ad.11 
Sprawy ró¿ne 
Radny Piotr Gwózdz  Marciszów 
Podziêkowaù Wójtowi Gminy za zajêcie siê i politowanie  sprawy  spr. WZWiK. 
Radny Andrzej Mitczak  Ciechanowice 
Zwróciù siê do radnych powiatowych w sprawie wykaszania rowów na terenie naszej Gminy. 
Radna Powiatu Maria Bych  
W odpowiedzi poinformowaùa, ¿e na ostatniej sesji Powiatu  zgùaszaùa ten temat Zarz¹dowi,  
który zostaù przyjêty do realizacji. 
Soùtys Ciechanowic Mirosùaw Wolak 
Poinformowaù, ¿e przez okres dwóch miesiêcy mieszkañcy prosili o wykoszenie miejsca koùo 
wiaduktu i mostu w Ciechanowicach  po czym sami wykosili zaro�la. 
Zaproponowaù jako przedstawiciel Stowarzyszenia kolorowych jeziorek powoùanie  grupy w 
skùadaj¹cej siê z Rady Soùeckiej , przedstawiciela Komisji Infrastruktury i Urzêdu Gminy w  
celu  spotkania siê  i uùo¿enia warunków przetargu  w sprawie kolorowych jeziorek  jak 
najszybciej 
Poinformowaù o  skrzynkach  na zu¿yt¹ odzie¿ , które zostaùy przywiezione  i postawione na 
drodze powiatowej w centrum i nie mo¿na sprawdziã czyje one s¹ , a stwarzaj¹ 
niebezpieczeñstwo. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê z propozycj¹ do Skarbnika Gminy o przeanalizowanie art.37 b ustawy o 
samorz¹dzie gminnym dot. diet dla radnych i soùtysów , bo stwierdzenie o wypùacaniu dwóch 
diet osobie bêd¹cej radnym i soùtysem  zdaniem radnego jest jednoznaczne , a s¹ takie cztery 
osoby- soùtysi � radni   , które nie maj¹  pùaconej peùnej diety za udziaù w sesji, i chciaùby 
wiedzieã dlaczego ma mniej naliczane diety za soùtysowanie jako radny i soùtys. W sumie w 
ci¹gu roku jest to 300 zù , które zamierza wpùaciã na chore dziecko. 
Zwróciù siê do Przewodnicz¹cego Rady Gminy  o przeanalizowanie uchwaùy dot. potr¹cenia 
diet za nieobecno�ã na posiedzeniu komisji. Zdaniem radnego nie mo¿e byã tak, ¿e poprzez 
zmianê terminu posiedzenia komisji  na, której pózniej radny nie uczestniczyù zostaje  
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radnemu potr¹cona dieta. Skoro zostaù przyjêty plan pracy z datami posiedzeñ ka¿dej komisji 
to nale¿y siê tego trzymaã uwa¿a , ¿e radnemu nale¿y  zwróciã niesùusznie potr¹cone 25% 
diety w zwi¹zku z nieobecno�ci¹ na posiedzeniu komisji , która byù zaplanowana w innym 
terminie./ nie chce mówiã nazwiska radnego/ . 
Zwróciù siê do radnych Powiatu w sprawie dróg i zmiany znaków postojowych na  
kolorowych jeziorkach  , które miaùy byã zrobione , skoñczyùy siê mistrzostwa w piùce no¿nej  
w zwi¹zku z czym pracownicy zostali skierowani do innych prac , ale w dalszym ci¹gu nie 
jest nic robione. 
Byù na kolorowych jeziorkach gdzie zostaù postawiony przez Urz¹d Gminy na drodze gminnej 
znak postoju,  co stwarza kierowcom problem podje¿d¿ania choãby do  gospodarstwa 
agroturystycznego  prosi o zmienienie tego znaku  na znak zakaz postoju. 
W sprawie organizowania festynów o czym bêdzie mowa w miesi¹cu lipcu podczas spotkania 
soùtysów ze Skarbnikiem Gminy chce wiedzieã dokùadnie co mo¿na kupowaã z Funduszu 
Soùeckiego na  festyn. 
Skarbnik Gminy w odpowiedzi poinformowaùa, ¿e  w zale¿no�ci od tego na co produkt bêdzie 
przeznaczony i w jakiej ilo�ci zakupiony , bo to nie jest tak, ¿e ka¿dy mieszkaniec ma 
otrzymaã podczas festynu kawaùek kieùbasy, bo mo¿na np. przyrz¹dziã na bigos. 
Tym czasem maj¹c na uwadze to co jest wypisane  na fakturach i w jakich ilo�ciach to wùosy 
na gùowie staj¹ , a w wytycznych Krajowego Stowarzyszenia Soùtysów jest wyra¿nie 
okre�lone jakie produkty  mo¿na kupiã. 
W zwi¹zku  powy¿szym zaproponowaùa spotkanie soùtysów n/t m.in. realizacji Funduszu 
Soùeckiego na rok 2013   w dniu 17 lipca godzina 14.00 w Urzêdzie Gminy.    
Radny Dawid Chêciñski  Marciszów 
Zwróciù siê z zapytaniem do radnych Powiatu �dlaczego ùata jedynie dziury na drodze w 
Krzeszowie i innych miejscowo�ciach, tym czasem w Marciszowie te¿ one s¹ jak te¿ 
zaro�niête pobocza i nikt siê tym nie przejmuje, 
Radny Henryk Mazur Úwidnik 
Poinformowaù te¿ o dziurach na drodze powiatowej w Úwidniku , których jest dokùadnie 20.  
Damian Wójcik Radny Powiatu    
W odpowiedzi poinformowaù, ¿e te problemy s¹ zgùaszane i poinformowaù, ¿e  zostaùy ju¿ 
zakupione barierki , które bêd¹ montowane w Wie�ciszowicach , zostaùo te¿ przeznaczone 6 
tysiêcy zùotych na ùatanie dziur. 
Radna Jadwiga Adamczyk  Wie�ciszowice 
Zwróciùa siê z zapytaniem o montowanie barierek na nowo wyregulowanej rzeczce w okolicy 
�wietlicy w Wie�ciszowicach poniewa¿ zbli¿a siê termin festynu i obawia siê o 
bezpieczeñstwo mieszkañców. 
Soùtys Marciszowa Adam Chronowski    
Zwróciù siê z zapytaniem w sprawie przepustu w Marciszowie  
Damian Wójcik Radny Powiatu  
Poinformowaù o pi�mie mówi¹cym, ¿e do koñca miesi¹ca czerwca zostan¹ prace zwi¹zane z 
przepustem wykonane. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
W imieniu dyrektora Zespoùu Szkóù wrêczyù przedstawicielom Rad Soùeckich podziêkowania 
za pomoc w zorganizowaniu uroczysto�ci  z okazji Dnia Dziecka. 
Ponadto ustosunkowaù siê do sprawy potr¹conej diety radnemu i przypomniaù , ¿e ustalony 
plan pracy  nie jest sztywny. 
 
 
 



-9- 
Robert Greb mecenas 
Ustosunkowaù siê do sprawy potr¹conej diety radnemu wskazuj¹c na to, ¿e plan zostaù  
zmieniony wcze�niej ale zaakceptowany przez  sam¹ komisjê, wiêc  skutkiem jest potr¹cenie 
diety za nieobecno�ã. Dla mecenasa plan nie jest pojêciem sztywnym wiêc mo¿e ulegaã 
zmianie. 
Radny Adam Ryzowski Wie�ciszowice 
Stwierdziù, ¿e Rada zatwierdziùa plan pracy , tym czasem jednoosobowo zostaù on zmieniony i 
zdaniem radnego nie mo¿e zostaã zmieniony plan pracy przyjêty uchwaù¹ Rady Gminy , bo 
zdaniem radnego to jest naruszenie uchwaùy Rady przez komisjê, a której wykonanie 
powierza siê Przewodnicz¹cemu Rady Gminy.   
Piotr Gwózdz Przewodnicz¹cy Komisji Rewizyjnej  
Domy�la siê , ¿e chodzi o czùonka Komisji Rewizyjnej poniewa¿ tam nast¹piùa taka sytuacja,  
¿e na posiedzeniu komisji w miesi¹cu kwietniu zostaùa zmieniona data posiedzenia komisji w 
miesi¹cu maju / w zwi¹zku ze zmian¹ ustawy o finansach/  przy aprobacie  wszystkich 
czùonków komisji / jest zapis w protokole/. 
Chodziùo o sporz¹dzenie wniosku absolutoryjnego , który musiaù zostaã sporz¹dzony do 15 
maja b.r. dlatego zmieniono datê jej posiedzenia na dzieñ 8 maja , pierwotna data posiedzenia 
komisji przyjêta przez Radê Gminy byù ustalona na dzieñ 28 maja , co spowodowaùoby nie 
dotrzymaniem terminów dot. sporz¹dzenia wniosku absolutoryjnego. Stwierdziù,¿e w 
przyszùym roku sytuacja ta bêdzie wziêta pod uwagê i posiedzenie komisji n/t sporz¹dzenia 
wniosku absolutoryjnego zostanie  zaplanowane na pocz¹tek miesi¹ca.    
Przewodnicz¹cy Rady Gminy w odpowiedzi poinformowaù, ¿e przeanalizuje ponownie 
uchwaùê jednak tak jak stwierdziù mecenas plan pracy nie jest czym� sztywnym, ¿eby nie 
mo¿na go zmieniã. 
Ponadto radny Henryk Mazur poinformowaù, ¿e przy jego pomocy wie� Úwidnik, której jest 
mieszkañcem  sporz¹dziùa  projekt dot. zorganizowania bezpiecznych wakacji w zwi¹zku z 
czym po raz kolejny  wie� otrzymaùa kwotê 3 tysi¹ce  zùotych na zorganizowanie wakacji dla 
dzieci. 
Radna Danuta Wojtas Sêdzisùaw 
Równie¿ poinformowaùa, ¿e  Sêdzisùaw te¿ otrzymaù kwotê 3 tysi¹ce zùotych na 
zorganizowanie po¿ytecznych wakacji  dziêki dobrze sporz¹dzonemu  wnioskowi. 
Mirosùaw Wolak soùtys Ciechanowice 
Poinformowaù o kwocie 6 tysiêcy jak otrzymaùy Ciechanowiec za sporz¹dzony projekt i 
zaprosiù do odwiedzenia strony internetowej dot. Ciechanowic. 
Innych spraw nie zgùoszono. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
 
protokoùowaùa                                                                       Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                                            Henryk Mazur 
Insp.d/s Rady gminy 


